
Zápis č. 4/2014 
Z Valné hromady SOTM, konané 21. října 2014 v 17.00 hodin v sídle SOTM 

 
Valná hromada byla řádně svolána, předseda konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 
zástupců obcí, je tedy usnášení schopná. 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
Jednání Valné hromady Sdružení obcí Toulovcovy Maštale konané 21. října 2014 proběhlo v době 
od 17:00 hodin do 19:00 hodin. Jednání zahájila a řídila Lucie Oherová, ředitelka svazku. 

Program: 
1. Kontrola úkolů z minulých usnesení 
2. Zpráva o dílčím přezkoumání DSO 
3. Směrnice o schvalování účetních závěrek 
4. Směrnice o cestovních náhradách 
5. Čerpání rozpočtu k 30. 9. 2014 
6. Přijetí dotace z Pardubického kraje na podporu a provoz Turistického informačního 

centra, číslo smlouvy OR/14/23215 
7. Sraz veteránů 
8. Různé – oprava oplocení na rozhlednách, propagace, návštěvnost rozhleden, 

pracovní síla, turistická známka muzea 
9. Schválení návrhu na usnesení 

 
1. Schválení programu Valné hromady 
Přednesený návrh na program Valné hromady byl bez připomínek a doplnění schválen všemi 
hlasy.  
2. Volba návrhové komise 
Návrhová komise: Jaromír Raba, Bohumil Nešpor 
Návrhová komise byla schválena všemi hlasy. 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
Ověřovatelé zápisu: Vladko Beneš, Václav Tměj 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni všemi hlasy. 
4. Kontrola dříve přijatých usnesení 
č.8/2013 ředitelce svazku zmapovat současný stav mostků na cyklotrasách s ohledem na 

budoucí řešení (fotodokumentace) 
zodpovídá - ředitelka SOTM      – průběžně realizováno 

č. 4/2011 narovnání majetkových vztahů – nadále trvá 

č. 1/2014  Ředitelce SOTM oslovení p. Mence a zajištění vytvoření videoreportáže o 
pískovcových sklepích – splněno 

č. 3/2014  předsedu SOTM podpisem smlouvy o dílo na Rekonstrukci Toulovcovy rozhledny - 
splněno 

č. 4/2014  ředitelku SOTM zpracováním a podáním žádosti o dotaci do POV pro rok 2015, DT 
7 s názvem „Oprava a údržba cyklotras a rozhleden v mikroregionu Toulovcovy 
Maštale“ - splněno 

 
Valná hromada bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 
 
 
 



5. Zpráva o dílčím přezkoumání DSO 
Ředitelka svazku informovala přítomné o dílčím přezkoumání hospodaření svazku, které proběhlo 
dne 13. 10. 2014. Při přezkoumání hospodaření územního celku nebyly zjištěny chyby a 
nedostatky.  
Valná hromada bere na vědomí zprávu o dílčím přezkoumání hospodaření svazku. Zápis z dílčího 
přezkoumání je přílohou tohoto zápisu. 
 

6. Směrnice o schvalování účetních závěrek 
Ředitelka svazku předložila přítomným směrnici o schvalování účetních závěrek. 
Valná hromada schvaluje směrnici o schvalování účetních závěrek. 

Pro: 9, Zdržel se: 0, Proti: 0 

6. Směrnice o cestovních náhradách 
Ředitelka svazku předložila přítomným směrnici o cestovních náhradách. 
Valná hromada schvaluje směrnici o cestovních náhradách. 

Pro: 9, Zdržel se: 0, Proti: 0 

7. Čerpání rozpočtu k 30. 9. 2014 
Ředitelka svazku informovala přítomné o čerpání rozpočtu k 30. 9. 2014. Příjmy k 30. 9. 2014 
dosáhly na upravený rozpočet ve výši 2.454,1 tis. Kč částky 2 259 380,77 Kč. Výdaje, na něž je 
plánováno rozpočtem po změnách 3.256,3 tis. Kč, byly čerpány ve výši 1 610 741,76 Kč. 
Počátkem roku byl dokončen projekt z revolvingového fondu MŽP - DSO obdrželo 2. a 3. zálohu 
ve výši 218.459 Kč, doplatek výdajů činil 34.045,80 Kč. 
V průběhu roku se realizoval projekt poskytnutý z prostředků EÚ ze SZIFu. V rámci tohoto projektu 
byly vynaloženy výdaje ve výši 421.552,- Kč. 
Hlavní akce roku - rekonstrukce Toulovcovy rozhledny - výdaje od počátku roku 85.264 Kč. Vlastní 
realizace akce bude probíhat nyní v podzimních měsících a poté počátkem roku příštího. 
Ostatní výdaje byly uskutečňovány jen na běžný provoz a na čerpání přijatých dotací z POV 2014. 
Valná hromada bere na vědomí informaci k čerpání rozpočtu. 
 

8. Přijetí dotace z Pardubického kraje na podporu a provoz Turistického informačního 
centra, číslo smlouvy OR/14/23215 
Ředitelka svazku informovala přítomné o poskytnutí dotace Pardubického kraje na podporu a 
provoz Turistického informačního centra ve výši 13 516 Kč. TIC Maštale se týká podpora typu B – 
TIC má definované spravované území a aktivně se podílí na tvorbě databanky turistického portálu 
východní Čechy info. 
Valná hromada schvaluje přijetí dotace z Pardubického kraje na podporu a provoz Turistického 
informačního centra, číslo smlouvy OR/14/23215 
Pro: 9, Zdržel se: 0, Proti: 0. Smlouva je přílohou tohoto zápisu. 
 

9. Sraz veteránů 
Starosta obce Nové Hrady, pan Jaromír Raba, informoval přítomné o proběhlé akci Novohradský 
sraz veteránů. Byl to již třetí ročník a lze ho označit za nejúspěšnější. 
Valná hromada bere na vědomí informaci ke srazu veteránů. 
 

10. Různé – oprava oplocení na rozhlednách, propagace, návštěvnost rozhleden, pracovní 
síla, turistická známka muzea 
Ředitelka svazku informovala přítomné o:  

 opravě oplocení na rozhledně Borůvce a Terezce – poničené oplocení vandaly na obou 
rozhlednách bylo nahrazeno kvalitními plotovými dílci s žárově zinkovanou barvou. Náklady 
na Borůvku byly uhrazeny z plnění pojišťovny ve výši 8 796 Kč a 1 000 Kč spoluúčast 



SOTM. Náklady na opravu Terezky budou financovány v rámci projektu POV – 
Rekonstrukce a oprava rozhleden v mikroregionu Toulovcovy Maštale 

 propagaci – SOTM se prezentovalo na akci Evropské dny, byly zhotoveny panely se 
společnou propagací Skutečska a Prosečska, bezplatná propagace v publikaci Špalíček 
výletů, aktivní zadávání informací z regionu na facebook SOTM 

 návštěvnosti rozhleden – návštěvnost rozhleden v letošní sezóně bude velmi podobná roku 
loňskému. Chybí ještě údaje za měsíc říjen. V Muzeu dýmek je pokles v příjmech o 21 % 
oproti sezóně 2013. 

 pracovní síle – zaměstnankyni města Proseč byla prodloužena smlouva na dalších 5 
měsíců, nadále bude vypomáhat na SOTM 

 turistické známce Muzea dýmek – byla podána žádost o vydání turistické známky Muzea 
dýmek – v současné době probíhá hlasování 
 

Valná hromada bere na vědomí informaci k různé. 
 
14. Schválení usnesení 
Komise pro usnesení přednesla návrh na usnesení a provedla rekapitulaci usnesení, které bylo 
jednotlivě přijato a schvalováno po každém bodu programu. 
Přednesené usnesení bylo schváleno všemi hlasy. 
 
V Proseči 21. 10. 2014 
 
Předseda svazku:   ………………………………… 
 
Ověřovatelé zápisu:   ………………………………… 
 
     ………………………………… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapsala: Lucie Oherová 


